
Protokół nr 16/2019 
z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Luboń 
z dnia 21 listopada 2019 roku 

 
Komisja rozpoczęła się o godzinie 16:30 
Obecność, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Zaproszeni goście: 

1. Kamila Mazurek – pracownik WSK UML 
2. Michał Popławski – Zastępca Burmistrza Miasta Luboń 

 
Przewodniczący sprawdził prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponował następujący 
porządek posiedzenia: 
 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję 
2. Analiza realizacji działań mających na celu odwodnienie miasta 
3. Wolne głosy i wnioski 
4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z 17.10.2019 r. 
5. Zakończenie posiedzenia 

 
Przebieg posiedzenia: 
Posiedzenie odbyło się w sali sesyjnej UML. 
 
Ad 1.  
1. Dyskusja i głosowanie w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXIV/147/2016 Rady Miasta Luboń z dnia 27 października 2016 r. w sprawie metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej 
opłaty i stawki opłaty za pojemnik. Projekt uchwały wraz z konsekwencjami finansowymi został 
omówiony przez p. M. Popławskiego oraz p. K. Mazurek. Po krótkiej dyskusji, P. Wolniewicz 
poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Projekt został zaopiniowany jednogłośnie 5 głosów za. 

2. Omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Miasta Luboń. Projekt uchwały został zaprezentowany przez p. 
M. Popławskiego. Zwrócono szczególną uwagę na kwestię powstającego obowiązku odbioru 
odpadów zielonych i związanych z tym regulacji.  
A. Bernaciak poruszyła kwestie częstotliwości odbioru odpadów z plastiku i papieru – obecnie 
częstotliwość „co miesiąc” powoduje, że czasem są to długie i niekorzystne okresy – jak np. ,7 
tygodni. P. K. Mazurek wskazała, że w kolejnym roku akceptując harmonogramy zwróci na to 
szczególną uwagę, a przy okazji kolejnej zmiany regulaminu rozważy możliwość doprecyzowania 
tego okresu. A. Bernaciak podniosła również kwestię dopuszczenia spalania odpadów zielonych 
bezpośrednio na powierzchni ziemi oraz odbioru odpadów zielonych w okresie wiosennym. B. 
Tarasiewicz zapytał o kwestię zakupu pojemników na odpady bio i wprowadzenie ewentualnych 
ułatwień dla mieszkańców, którzy nie mają możliwości ich zakupu bądź transportu. Otrzymał 
informację, że KomLub również będzie oferował możliwość zakupu za jego pośrednictwem. 
Kwestia transportu pozostaje jednak w kwestii mieszkańców.  
P. Wolniewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie, 4 osoby głosowały za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu – P. Wolniewicz, P. Izydorski, B. Łakomy, B. Tarasiewicz, 1 osoba 
wstrzymała się od głosu – A. Bernaciak.  

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/286/2017 Rady Miasta 
Luboń z dnia 26 października 2017r. w sprawie zmiany uchwały nr XVII/104/2016 Rady Miasta 
Luboń z dnia 4 lutego 2016 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Miasta Luboń. M. Popławski i K. Mazurek omówili projekt tej uchwały, dyskusji nie było.  
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Projekt został zaopiniowany jednogłośnie 5 głosów za. 
4. Omówienie projektu uchwały w sprawie w sprawie uchylenia uchwały nr XXXVII/275/2017 

Rady Miasta Luboń z dnia 28 września 2017 r. w sprawie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych, na których powstają odpady komunalne. M. 
Popławski i K. Mazurek omówili projekt tej uchwały, precyzując ekonomiczne oraz prawne 
uwarunkowania jej wprowadzenia (szczegóły w tabeli stanowiącej załącznik do protokołu). 
Dyskusja dotyczyła ekonomicznych i środowiskowych konsekwencji tego rozwiązania, kosztów 
dla przedsiębiorców, mieszkańców i związanych z tym zmian sytuacji budżetowej miasta.  
Projekt został zaopiniowany jednogłośnie 5 głosów za. 

5. Omówienie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XXI/131/2016 Rady 
Miasta Luboń z dnia 16 czerwca 2016 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. M. Popławski i K. 
Mazurek omówili projekt tej uchwały, wskazując uwarunkowania proponowanych rozwiązań. A. 
Bernaciak pytała czy nie ma niebezpieczeństwa uchylenia tych zapisów przez wojewodę. M. 
Popławski wskazał, że zawsze jest takie niebezpieczeństwo, jednak uważa, że ważny interes 
społeczny przemawia za zaproponowaniem tego rozwiązania. 
Projekt został zaopiniowany jednogłośnie 5 głosów za. 

6. Omówienie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. P. Wolniewicz 
omówił projekt uchwały wskazując na imiona, które zaproponowano jako patronów wskazanych 
pomników.  
Projekt został zaopiniowany jednogłośnie 5 głosów za. 

 
Ad 2.  
W kolejnym punkcie omawiano zagadnienia dotyczące realizacji działań mających na celu 
odwodnienie miasta. Burmistrz M. Popławski omówił temat wskazując na inwestycję w ul 
Dworcowej, działania planowane do wykonania na cieku Żabinka (projektowanie zbiornika 
retencyjnego), które warunkuje odwadnianie innych ulic w okolicy m.in. Leśmiana, Jaworowej, 
działania planowane dla odprowadzania wód do Bocianki – w tym możliwość wykonania decyzją 
ZRiD ul. Faustyny, co warunkuje dalsze projekty dla ul. Buczka, Długiej, Uroczej itd. Burmistrz 
wskazał też, że docelowo w MPZP dla okolic ul. Nagietkowej zaplanowany zostanie zbiornik 
retencyjny na Bociance. A Komisja Komunalna zaopiniowała pozytywnie budowę kanalizacji 
deszczowej na ul. Piaskowej, Szymanowskiego  
 
Ad 3.  
Wolnych głosów i wniosków nie było.  
 
Ad. 4 
P. Wolniewicz poprosił o przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji z 17.10.2019 r. Protokół 
został przyjęty jednogłośnie.  
 
Na tym posiedzenie zakończono o godzinie 18:30. 
 
Sekretarz Komisji      Przewodniczący Komisji 
Anna Bernaciak      Paweł Antoni Wolniewicz 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności 
2. Tabela z symulacją skutków ekonomicznych wyjścia z systemu nieruchomości 

niezamieszkałych  


